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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Gustav Fridolin (MP)

2015/16:1463 Färre sökande till lärarutbildningarna 

Det framkom nyligen att antalet sökande till lärarutbildningarna återigen har 
sjunkit efter att tidigare ha ökat under några år. 

Behovet av flera lärare är akut och det beror främst på två anledningar, 
dels stora pensionsavgångar, dels att många unga nyanlända ska gå i skolan, 
dvs. att antalet elever ökar. 

För några år sedan skärptes kraven för att komma in på lärarutbildningar 
eftersom kraven tidigare varit så låga att många som kom in på 
utbildningen inte klarade av att slutföra den.

Allt färre söker sig således till lärarutbildningarna och många lärare hoppar av 
efter några år i yrket och söker sig till andra yrken.

Läget är således akut och jag vill därför ställa följande fråga till 
utbildningsminister Gustav Fridolin:

Vad avser ministern att göra åt den situation som nu råder?

………………………………………

Gunilla Nordgren (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-07-18
Besvaras senast
2016-08-01
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Överlämnas enligt uppdrag

Lars Franzén


